

# Algemene Ledenvergadering GroenLinks Amsterdam Noord

Zondag 9 maart 2025, Buurthuis Van der Pek

Aanwezig: paulien vz, Joachim sc, Jeroen lid, Sofie vvz, Laurens, Casper, Wijbe, Marcus, Sabina, Jan V, Esther, Patty, Marcus (kcc).

Agenda:

## 1. Opening

Welkom, intro, agenda.

Opm Jan: Dorpenraad bij wvttk

Agenda goedgekeurd bij acclamatie

## 2. Notulen ALV 12 oktober 2024

Actiepuntenlijst nagelopen:

Actielijst:

- ☒ Joachim: stuurt antwoord DB mbt vakantieverhuurvergunningen door aan Herman - gedaan
- ☒ Bestuur/PT-cie: Feedback ophalen bij leden mbt PT's - gedaan
- ☐ Bestuur: Diversiteit (binnen GroenLinks) op agende volgende ALV of PT/thema-avond (verzoek Herman) - Bij PT-commissie - PT-commissie heeft planning gemaakt. Diversiteit is daarbij nog niet een thema geworden, maar er wordt gekeken hoe dit in te passen is.
- ☐ Jeroen: zoekt contact met PvdD ivm mogelijke samenwerking (doet dat ook met D66 Noord, ivm PTs) - geen antwoord van D66 - opm. Patty: door nieuwe politieke situatie misschien meer animo. Jeroen stuurt PT mail naar alle SDC leden.

Notulen vastgesteld bij acclamatie.

## 3. Financien

### a. Financieel jaarverslag 2024

Opmerkingen:

Patty: geld uitgeven dat begroot staat

Wijbe: extra bijdrage federatie niet nodig gehad?

KCC, Marcus: leest verslag voor.

Financieel jaarverslag: goedgekeurd.

## **b. Decharge Kascie 2024**

Decharge verleend

## **c. Begroting 2025**

Wijbe: vraag niet meer geld aan dan je nodig hebt en geef ook niet meer uit dan nodig.

Marcus: reclame maken voor PT? - Paulien: we hebben hiervoor geen menskracht. Patty:

'vrijwilliger' met vergoeding voor promotiewerkzaamheden bij de vrijwilligersbank/nieuwkomers.

Idee Jan: studenten via universiteit?

Jeroen: vrijwillige bijdrage niet meer doen, afdeling heeft voldoende budget hiervoor.

Laurens: campagne 1500? Post 'campagne' is ook PT, moet dat geen aparte post zijn? -komen we op terug in overleg met Dennis. Ligt verhoging bestuurskosten in lijn met verwachting?

Marcus: nee?

Voorstel verhoging naar 500: ALV akkoord.

Patty: ledenacties/bijeenkomsten - 2 keer per jaar goed/groot aanpakken.

Voorstel naar 1500? ALV akkoord.

Jeroen: budget PT - plan voor maken met cie.

Begroting akkoord op voorwaarde duidelijke en sluitende begroting tijdens volgende ALV.

## **d. Verkiezing en installatie Kascie 2025**

Jan Tourkov en Marcus willen weer. ALV akkoord.

## **4. Tijdljn gemeenteraadsverkiezingen 2026**

Paulien neemt ALV mee door de planning.

Opm: opdracht programmacommissie bij federatie aanpassing nodig? Paulien en Esther kijken daar nog naar.

Oproep: Bestuur komt met plan om leden inspraak te geven aan de programmapunten.

## **5. Kandidatencommissie Stadsdeelcommissie gemeenteraadsverkiezingen 2026**

### **a. Opdracht**

Sofie leidt in.

Casper: overlap scouting en kandidatencommissie? Nee.

Esther: belangen(verstrengeling) moet helder zijn tijdens kandidaatstelling. Sofie: deze zaken worden besproken en vastgelegd hoe hiermee om te gaan.

Patty: kandidaten moeten wel ook echt tijd hebben voor het commissiewerk. Commissie moet ook hierop toetsen. Bestuur en kandidatencommissie zijn het eens.

Jeroen: is er een inclusie- en diversiteitstraining voor de kandidatencommissie? Waarschijnlijk onderdeel training. Idee: training aan fractie rond dit thema - implicit bias.

Aanpassing: xxx dagen concreet maken.

Opdracht goedgekeurd met aanpassing

## **b. Verkiezing en installatie**

Commissie verkozen en geïnstalleerd.

### **6. Nieuws vanuit bestuur**

Jeroen doet update PT - idee om in verschillende delen van Noord 'on tour' te gaan. Huis van de buurt de Evenaar.

Update over socials: Naar wvttk

Update organiseren.

### **7. Nieuws uit de SDC-fractie**

Wijbe geeft update namens SDC fractie

Moet er een PT komen over hoe we de ruimte indelen? Idee: PT over hoofdgroenstructuur.

### **8. Wvttk**

- a. Dorpenraad Landelijk Noord - Jan wil optreden als contactpersoon voor deze organisatie. Wijbe blij :)

- b. Social Media - Voorstel: er is een plan, bespreken met Lieneke en Jan.

Patty: voorzichtig overstappen, zorgen dat er niemand overboord gaat.

Laurens: Wat zijn de overwegingen om wel of niet over te stappen?

Waarom niet gewoon faciliteren?

Wijbe: niet alles politiseren, vertrouw het bestuur.

Sabina: poll uitzetten om te kijken wie al signal heeft.

Esther: zal overgangperiode zijn.

Casper: het opsplitsen van de discussiegroep is een slecht idee.

Jan: een nieuwe gezamenlijke app met pvda op signal.

Paulien: doelgroep bekijken specifiek.

Voorstel: informatiekanaal blijft bestaan op whats app, kopieer naar Signal. Discussiegroep migreren zonder iemand te verliezen.

### **9. Rondvraag**

Geen rondvragen

### **10. Sluiting**

De vergadering is gesloten en na afloop tijd om na te praten met een drankje.